Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號: S21/22-051

全校恢復全日面授課堂

敬啓者:本校全體學生的接種率已達百分之七十以上(註),並已超過接種日的十四天。本校已向教育局申請恢復全校全日面授課堂,讓所有學生回復正常的校園生活,包括進行全日面授課堂、午膳,以及參與課外活動。現將詳細安排臚列如下:

- 1. 恢復全日面授課堂日期:2021年12月13日(星期一)開始
- 2. 上課時間:上午8時10分至下午3時35分
- 3. 午膳時間:下午 12:45 至下午 1:50
- 4. 午膳安排:中三級留校午膳,由於食物部準備需時,學生於12月份內暫需在午膳期間到食物部購買食物,1月份起,學生可向食物部預先訂飯(訂飯表格稍後派發)或到食物部購買食物或自行帶備午餐;中四至中六級可留校或外出午膳,外出時須出示有效學生證。學生用餐時必須遵守《預防及控制疾病條例》下的社交距離措施及其他衞生防疫措施。
- 5. 時間表:將按全日時間表上課(見附件)
- 6. 學生必須遵守衞生防疫措施,包括量度體溫、配戴口罩、清潔雙手、保持社交距離、注意個 人衛生及保持校園環境清潔等。

由於疫情多變,敬請家長留意子女的健康情況,如子女出現發燒、呼吸道感染徵狀或突然喪失味覺或嗅覺等,必須即時求診,並不應上學。如證實子女患上 2019 冠狀病毒病,必須立刻通知學校。如子女被界定為確診/初步確診個案的密切接觸者或密切接觸者的同住成員,必須按衞生防護中心的指示進行檢疫/檢測,切勿回校,並立即通知學校。如子女被界定為「受檢人士」,必須按衞生防護中心的指示在指定日期內進行病毒檢測,並在檢測結果確定為陰性後才能回校。

有關「接種新冠疫苗獎勵計劃」的安排,由於全校學生的接種率已達七成,校監陳燿璋先生將捐出港幣二萬元進行抽獎(共設 20 個獎,每名得獎學生將獲港幣 1,000 元正),以獎勵學生為己為人的積極表現。抽獎將於 2021 年 12 月 22 日的聖誕聯歡會上舉行。所有已接種疫苗,並呈交接種紀錄予班主任的學生均可參加抽獎。請同學於 2021 年 12 月 17 日下午 4 時或以前呈交接種紀錄予班主任,逾時將當放棄抽獎論。抽獎結果即日公布,家長可於學校網址參閱。

期望同學能珍惜學習的機會,追補過去失去的時間,努力發憤學習。本校亦呼籲未接種疫苗的學生盡早接種,以達護己護人的目標,並保障學校、家庭及社區的安全。

請 貴家長於 2021 年 12 月 8 日或以前透過「家校通系統」回覆。如有查詢,請致電 23800241 與校務處聯絡。

此致 各位家長



校長招祥麒博士

2021年12月6日

註:按教育局指引,完成接種疫苗指已完成接種第一劑疫苗並超過十四天的 12 歲至 17 歲學生及已完成接種第二劑疫苗並超過十四天的 18 歲以上學生。

Chan Shu Kui Memorial School

回<u>條</u> 全校恢復全日面授課堂

敬覆者:有關 貴校通告(編號 S2122-051)内容,業已知悉。

此致
陳樹渠紀念中學校長

 學生姓名:
 家長姓名:

 班 別:
 班 號:

 請於 2021 年 12 月 8 日或以前透過「家校通系統」回

 2021 年 ____ 月 ___ 日

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S21/22-051

To: Parents

6 December 2021

Whole-School Resumption of Full-time Face-to-face Classes

The vaccination rate of our students has reached more than 70% (Note), and the requirement of 14 days after the completion of the final dose has been attained. The School has applied to the Education Bureau to resume full-time face-to-face classes for the whole school, so that all students can return to normal campus life, including full-time face-to-face classes, lunch, and participation in extracurricular activities. The detailed arrangements are as follows:

- 1. Date of resuming full-time face-to-face classes: 13 December 2021 (Monday)
- 2. Class time: 8:10 am to 3:35 pm
- 3. Lunch time: 12:45 nn to 1:50 pm
- 4. Lunch Arrangement: S3 students should stay in school for lunch. As it takes time for the tuck shop to resume its lunchbox ordering services, students will temporarily need to buy food at the tuck shop during lunch time in December. Starting from January, students can pre-order meals from the tuck shop (the order form will be distributed later) or buy food from the tuck shop or bring their own lunchbox. S4-S6 students can stay in school or go out for lunch. All students must observe social distancing measures and other hygiene and epidemic prevention measures under the "Prevention and Control of Disease Ordinance".
- 5. Timetable: According to the Full-time schedule (see attachment)
- 6. Students must observe hygiene and epidemic prevention measures, including taking body temperature, wearing masks, cleaning hands, maintaining social distance, paying attention to personal hygiene and keeping the campus environment clean, etc.

As the epidemic is capricious, parents should pay attention to the children's health conditions. If the children have fever, respiratory symptoms or sudden loss of taste or smell, etc., they should seek medical advice immediately and should not go to school. If the children are confirmed with COVID-19, parents should inform the school immediately. If the children are defined as close contacts of confirmed cases / preliminary tested positive cases or household members of close contacts, they should be put under quarantine / take COVID-19 tests as instructed by CHP, and should not return to schools and have to inform the schools immediately. If the children are defined as "persons subject to compulsory testing", they must undergo virus tests during the specified period as instructed by CHP, and obtain a negative test result before returning to school.

Regarding to the arrangement of the "Reward Scheme of COVID-19 Vaccination", since the vaccination rate of our students has reached 70%, the school supervisor Mr. Anson CHAN will donate HK\$20,000 for lottery to reward the students for their good deed of getting COVID-19 injection (there will be a total of 20 prizes, and each student will receive HK\$ 1,000). The lucky draw will be held at the Christmas Party on 22 December 2021. All students who have been vaccinated and submitted their vaccination records to the class teachers can participate in the lucky draw. Students are required to submit their vaccination records to the class teachers on or before 4 pm on 17 December 2021. Late submission will not be accepted. The results of the lucky draw will be announced on 22 December, and parents can refer to the school website.

We hope that students can cherish the opportunity to learn, make up for the lost time in the past, and study hard. The school also urges students who have not been vaccinated to get vaccinated as soon as possible so that we can protect ourselves and others and ensure the safety of schools, families and communities.

Please reply through the "School Comm System" on or before 8 December 2021. For enquiries, please contact the School at 23800241.

Dr. CHIU Cheung Ki Principal

Note: According to the guidelines of the Education Bureau, completed vaccination refers to students aged 12 to 17 who have completed the first dose of vaccination and more than 14 days, and students aged 18 and over who have completed the second dose of vaccination and more than 14 days.

Chan Shu Kui Memorial School

Reply Slip Whole-School Resumption of Full-time Face-to-face Classes

io: The Principal, Chan Shu Kul Memorial School	
Circular no. S21/22-051 has been read and understood.	
Name of student:	Name of parent:
Class: Class no.:	Signature:
	Date:2021
Please reply through the "School Comm System" on or before 8 December 2021	